

Protokoll styrelsemöte 2025-08-13

Närvarande:

Lotta Leijon
Monica Wall
Bengt Rundberg
Fredrik Gullbrantz
Birgitta Åkerblom
Mats Kihlgren

Ej närvarande:

Reino Oskarsson
Kicki Samuelsson



Åse Bäck, ansvarig för köksgruppen, är på besök. Hon är ny i rollen och vi pratar lite om hur hon vill lägga upp det hela och hur kommunikationen skall fungera bra. Hon önskar att varje tävlingsledare tar kontakt med Åse själva, för att kommunicera om när det behöver vara öppet och förberett. Även kursansvariga får kontakta Åse för att få ett fungerande kök till kurser. Åse har mailadress: Aseback64@gmail.com. Styrelsen hör om vi kan öppna upp en mailadress för köksgruppen. Åse önskar också ett konto på ex. Maxi, Monica undersöker saken. Bengt har lovat en Dymo-apparat för märkning i köket. Tack Åse för ditt engagemang!!

1. Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnat.

2. Val av justerare

Mats Kihlgren utses till justerare.

3. Föregående mötesprotokoll

- Altan åtgärdad *Klart*
- Ny medlem – rutin. Vi har fått in ett förslag på mail att skicka ut till nya medlemmar. Kanonförslag! Vi ser det som en tvåstegsraket:
 - 1. Mail till nya medlemmar (Monica kollar hur vi får syn på nya medlemmar). *Monica har fått bra koll på detta.*
 - 2: Introkväll för nya medlemmar. (Reino tar det ansvaret) *Lotta pratar med Reino om datum för detta.*
- Trycka upp västar med klubb-tryck och klubb-t-shirts. *Lotta tittar på förslag, Bengt pratar med Susanne.*
- Vi pratar om att skotträning på onsdagar kan göra att folk inte kommer hit och fikar/tränar på onsdagar. Viktigt att vi håller på 18-18.30. Prata om skott-problematik på klubben. Ev. möte eller föredrag om detta till hösten/vintern inför nyår osv. *Klart.*

4. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

5. Inkomna skrivelser

- Mail ang. fler som letar sponsorer

Vi pratar om att sponsrat medel är till hela klubben. Vi behöver fler som drar in sponsorer. Ta upp i medlemsbrev och på hemsida, men alla måste vara mer aktiva i att leta. Alla i styrelsen pratar med minst 1 annan medlem om att samla sponsorer innan nästa möte.

- Distriktsmötesprotokoll
- Blänkare om SBK KUL-träff
- 2 st mail ang. folk som vill gå valpkurs
- Faktura virke *Hanterad*
- Brev som tackar för nationaldagsfirandet

6. Utgående skrivelser

- Svar på mail ang. sponsorer: *vi tar upp det i styrelsen*
- Vidarebefordrat blänkare om SBK KUL-träff till utbildningskommittén
- Vidarebefordrat instruktörsutbildningsinbjudan och rallylydnadsinstruktörsutbildning till utbildningskommittén
- Svarat mail om valpkurs

7. Ekonomi

- Från förra mötet: 38 710 kr från 2024 saknas fortfarande. Har detta löst sig? Monica uppger att imorgon kommer 11 000kr. Vi fortsätter hålla koll.
- Idag: 83 899 kr, Sponsorkontot: 46 454 kr, Totalt: 130 353 kr. Inkomster från jan: 338 020kr, utgifter: 338 550 kr.
- I oktober kommer ränta + amortering som borde ligga på ca 80 000kr
- Hundägarservice har haft sommarläger och hyrt ut våra rum-KANON!

8. Rapport från grupper och kommittéer

• Hus och Fält

Det som behöver göras är följande:

- Belysning inne samt i städskrubben, har Bengt fixat/sett över? *Städskrubb kvarstår*
- Vi behöver göra något åt fasaden, den är sprucken och räcker inte med bara målare.
- Avlopp från uthyrningsrummen funkar inte helt bra. Svacka någonstans som gör att det blir stopp ibland. Alla som städar måste gå in i rummen och spola i alla avlopp. Bengt skall informera.
- Röjardag – behövs inte under hösten.

Stefan Corneliusson är ny medlem i Hus och Fält.

• Kök

- Vi har haft besök av Åse, enligt ovan.

• Utbildningskommittén/Kurs

- Vi rekommenderar Tilde Jausovec till SBK instruktörsutbildning.

• Sponsorgruppen

- Monica ber dom skicka en lista med kontaktuppgifter till sponsorer till Lotta

• Spår

- Snart spårtävling

• Sök

- Inget nytt
- **Skydd**
 - Reino ej närvarande
- **Rallylydnad**
 - Monica rapporterar att de kommer ha fast träningsdag varje onsdag 18.30. Då finns träningsansvarig på plats och café öppet.
 - Tävling 5/9 2x avancerad klass, 28/9 2xmästarklass.
 - Monica snart klar tävlingssekreterare!
- **Lydnad**
 - Vi saknar ansvarig för lydnad på klubben tyvärr.
- **Specialsök**
 - Har Bengt pratat med Susanne om ansvar. Hon tackade ja.
 - Planeras ett par specialsökprov under hösten.

9. Genomgång av medlemsbrev

Lotta sätter ihop och övriga godkänner.

10. Uppdatering hemsidan

Problem med kalender för Bengt. Han ansvarar för att lösa detta.

11. Nästa möte

Onsdag 29/10 kl. 19.00

12. Övriga frågor

- Kontaktlista styrelsen. Maila Lotta telnr. Lotta sammanställer.
- Medlemsmöte 10/9 kl. 19.00. Styrelsen samlas innan kl. 18.
- Mats pratar med KungälvPosten om ökad marknadsföring.

13. Mötets avslutas

Mötet förklaras avslutat.

Sekreterare:

Ordförande:

Justerare: